



PRESS RELEASE - COMMUNIQUE DE PRESSE

CROSS-BORDER COMPETITION "TAKE TWO TO SIX", 19.05.2019, Luxembourg

The UGDA Music School (Luxembourg) in collaboration with the Commune of Bertrange and Commission ArcA as well as the National Youth Service (Service National de la Jeunesse) organises the cross-border competition **Take Two to Six** for young modern music groups (Jazz – Pop – Rock...). This competition organised in the framework of the "Festival of Young Talents" in Bertrange will take place on Sunday May 19, 2019, at the Salle de concerts ArcA, Bertrange.

The competition is placed under the high patronage of Their Royal Highnesses The Grand-Duke Jean and Grand Duchess Joséphine Charlotte (†) of Luxembourg.

The competition targets young bands, both musicians and singers, and is divided into three different age categories between 10 and 26 years old.

Registration deadline: March 15, 2019.

Information and registration (regulations and application form):

Ecole de musique de l'UGDA
3 Route d'Arlon, L-8009 STRASSEN
Tel: 352-22 05 58-1 / Fax: 352-22 22 97
E-Mail: concours@ugda.lu / www.ugda.lu/ecomus (Concours Take Two to Six)

CONCOURS TRANSFRONTALIER "TAKE TWO TO SIX", 19.05.2019, Luxembourg

L'Ecole de musique de l'Union Grand-Duc Adolphe (UGDA) organise, en collaboration avec la Commune de Bertrange et la Commission ArcA ainsi que le Service National de la Jeunesse, un concours transfrontalier intitulé **Take Two to Six** et qui concerne des jeunes groupes de musiques actuelles (Jazz – Pop – Rock...). Ce concours organisé dans le cadre du « Festival des Jeunes Talents » de Bertrange aura lieu le dimanche 19 mai à la Salle de concerts ArcA à Bertrange.

Le concours est placé sous le haut patronage de Leurs Altesses Royales le Grand-Duc Jean et la Grande-Duchesse Joséphine Charlotte (†).

Le concours s'adresse aux groupes de jeunes musiciens et chanteurs. Il est divisé en trois tranches d'âge entre 10 et 26 ans.

Date limite des inscriptions : le 15 mars 2019.

Renseignements et inscriptions (règlement et formulaire d'inscription) :

Ecole de musique de l'UGDA, 3 Route d'Arlon, L-8009 STRASSEN
Tél : 352-22 05 58-1 / Fax : 352-22 22 97
E-Mail : concours@ugda.lu / www.ugda.lu/ecomus (Concours Take Two to Six)

M:\Ecole de Musique\CJS\2019\TTTS\CP-2019-TTTS-2L.doc

